



REPORT EUROCOAT EN MARS 2022

Communiqué de presse
Antony, 02 septembre 2020

Après avoir pris le temps d'évaluer les conséquences de toute décision ayant un impact sur votre santé et le dynamisme de votre industrie, c'est le cœur lourd que nous annonçons que l'édition 2020 d'EUROCOAT n'aura finalement pas lieu et sera reportée à Mars 2022.

L'absence de visibilité sur les voyages nationaux et internationaux ainsi que le contexte sanitaire et économique nous amène à reporter la tenue d'Eurocoat en 2022.

Ce report sur 2022 fait partie d'un moment crucial dans l'organisation d'Eurocoat, tant pour nous, AFTPVA et ETAI, que pour les exposants et visiteurs qui ont partagé nos préoccupations sur la situation ces dernières semaines.

Nous avons cru fermement jusqu'au bout à la possibilité de tenir cette édition 2020, malgré les difficultés en y mettant toute notre énergie. Nous vous sommes reconnaissants de votre patience et du soutien continu que vous avez apporté pour Eurocoat 2020 malgré toutes vos inquiétudes concernant vos propres entreprises. Pour cela, nous vous remercions très sincèrement !

Il nous faut maintenant nous projeter sur un futur plus serein. Nos grands partenaires distributeurs ont d'ailleurs tenu à nous renouveler leur confiance en nous confirmant dès à présent leur présence sur l'édition 2022.

Nous nous réjouissons de vous retrouver, au plus tard sur Eurocoat en mars 2022.

Bien cordialement,

L'équipe Eurocoat



POSTPONEMENT OF EUROCOAT IN MARCH 2022

*Press release
Antony, September 2nd, 2020*

After weeks of painstaking consideration to evaluate the consequences of any decision impacting your health and the dynamism of the industry, it is with a heavy heart that we announce that the 2020 edition of EUROCOAT, will finally not take place and will resume its biennial schedule in 2022, in Paris.

The lack of visibility on national and international travel as well as the health and economic context lead us to postpone the Eurocoat event to 2022.

This postponement is a crucial moment in the organisation of Eurocoat, for all of us, AFTPVA, ETAI, as well as for exhibitors & visitors, who have endorsed our concerns about the situation in recent weeks.

We firmly believed to the end, in the possibility of holding this 2020 edition, despite the difficulties, putting all our energy into it. We thank all those who have placed their trust in us, even in this difficult year. Thank you for your support, patience and cooperation as we continue to work through the challenges and uncertainty arising from the outbreak.

We are incredibly grateful for your patience and the continued support you have given to Eurocoat 2020, despite all your concerns and challenges you are facing with your own companies businesses. For this, we thank you most sincerely!

We now need to look forward to a more serene future. All major registered distribution partners have yet renewed their confidence in us, by securing their presence at the 2022 edition.

We very positively look forward to seeing you, at the latest at EUROCOAT in March 2022.

Very best regards,

The Eurocoat team